
Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje 

21.1.2021 v 9 hodin ONLINE 

 
Přítomni: Jan Brunner, Klára Pazderková, Růžena Beránková, Mgr. Iva Rosová, Lenka 
Bartáková, Kateřina Tremlová 
 
Omluveni: Mgr. Petr Venclíček 
 
Přítomnost členů RR byla prokazatelná jasným přenosem obrazu i zvuku. 
 
Prezenční listina je uložena u tajemnice RR k dodatečným podpisům podle možností členů 
RR. 
 
Jednání RR bylo svoláno místopředsedou RR prostřednictvím tajemnice RR. Termín jednání 
RR byl oznámen i členům Rady MČ a tajemnici MU. 
 
Jednání zahájil a vedl místopředseda RR p. Jan Brunner. Konstatoval, že je přítomna 
nadpoloviční většina členů RR. RR je tedy usnášení schopná. Náplní jednání byl standardní 
postup schvalování prvního náhledu únorového čísla HPZ v pořadí rubrik a zaslaného 
materiálu. Komentář k jednotlivým oddílům měla redaktorka HPZ p. Bartáková 
 
 
Byly diskutovány a schváleny tyto body: 

 
 Členové se dohodli na titulní stránce zpravodaje. Jednomyslně byla odsouhlasena 

titulní stránka s koňmi. 
 

 Proběhla rozsáhlá diskuze o sedmi stranách, které v tomto čísle zaplnily zastupitelské 

příspěvky, včetně reakcí na ně. V rámci diskuse bylo konstatováno, že RR nemá dle 

statutu možnost do těchto příspěvků zasahovat jakoukoliv formou jejich úpravy. 

Mohou pouze posoudit, zda svým obsahem a charakterem do uvedené rubriky patří. 

V této souvislosti bylo jednomyslně schváleno, aby pro jasnou informaci čtenářů, bylo 

v tiráži HPZ uvedeno:  "Redakční rada HPZ nikterak redakčně ani obsahově 

nezasahuje do rubriky příspěvků zastupitelů".    

 

 RR posoudila v rámci této rubriky i příspěvky zaslané hnutím Šance pro Počernice a 

jednomyslně se shodla na tom, že může být v souladu se statutem uveřejněn pouze 

příspěvek o výstavbě "Počernice východ". Ostatní příspěvky zveřejněny nebudou.  

V této souvislosti upozorňuje RR na skutečnost, že nelze využívat prostor určený pro 

zastupitele k vytváření vlastního formátu tiskoviny volební strany nebo hnutí. Dále v 

této souvislosti RR upozorňuje zastupitele, strany a hnutí, že případné rozhovory se 

zajímavými osobnostmi, které se přímo dotýkají života v Horních  Počernicích je dle 

statutu oprávněna realizovat pouze redaktorka, nebo některý člen RR, a to i na 

základě námětů přicházejících od občanů, stran, hnutí organizací a dalších. Tyto 

rozhovory jsou pak uvedeny  v příslušné rubrice.  

 

 



 

 RR pouze konstatuje, že při změně článku 6. Statutu od 1.1.2021 došlo a zřejmě 

bude i  nadále docházet k rozrůstání rubriky „příspěvky zastupitelů“. V rámci 

působnosti RR, ta může na tento stav reagovat buď navyšováním stran HPZ, nebo 

naopak krácením prostoru pro další rubriky. Toto dle názoru RR v jednom i druhém 

případě nepřispěje ke kvalitě a čtivosti HPZ. RR proto na tento stav upozorňuje. 

Řešení je pouze v kompetenci vydavatele, úpravou Statutu HPZ. 

 V rámci této rubriky se RR jednomyslně shodla na tom, že Statut HPZ velice vágně a 

 nekonkrétně specifikuje některé povinnosti a úkoly redaktorky a RR. Týká se to 

 především jasného ohraničení reakcí na příspěvky. Jasná konkretizace, kdy je reakce 

 vyžadována a jaký je tz. "přiměřený rozsah" na tuto reakci. RR proto žádá Radu MČ,

 jako vydavatele, o řešení tohoto problému. K tomuto závěru vedl RR především 

 příspěvek pana zastupitele Šebka. 

 
 RR se dále zabývala možností uveřejnit co nejkonkrétnější informace o stavu 

očkování seniorů v rámci Horních Počernic. Paní redaktorka čeká na aktuální 
informace o očkování seniorů, které do výtisku budou zahrnuty pravděpodobně na 
poslední chvíli a očekává i aktuální reakci radnice k uveřejnění. 

 
 RR se zabývala i dalšími rubrikami a schválila jednomyslně jejich obsah. Pověřila 

paní redaktorku, aby zpracovala článek o možném využití doby v rámci zavedené 
karantény pro občany formou procházek v okolí Hor. Počernic. 

 
 RR pověřila redaktorku a paní Beránkovou aktualizací konání akcí těsně před 

uzávěrkou HPZ. 
 

 Členové RR opětovně žádají RMČ o nominování člena RR za sdružení HOP a 
Počernice jinak. 

 

 

 

Příští jednání Redakční rady se bude konat dle aktuálních podmínek pandemické situace, 
pravděpodobně dne 18.2.2021 v 9 hod. online. 
 
Zapsal: Brunner Jan, Kateřina Tremlová  

 
Ověřovatel zápisu: Iva Rosová 
 
 
 
Členové RR mohou k zápisu vznést připomínky nejpozději do 25.1.2021 na adresu 
brunner.jan@me.com. Pokud připomínky nevznesou, je  nutné e-mailem vyslovit  souhlas se 
zápisem. Tento emailový souhlas bude nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 

mailto:brunner.jan@me.com

